
P R O T O K Ó Ł  NR  7/2015 

z  obrad X sesji VII kadencji Rady Gminy Kluczewsko 

odbytej w dniu  30 grudnia 2015 roku  

w budynku OSP w Rączkach 

 

 Obrady X sesji Rady Gminy Kluczewsko rozpoczęły się o godzinie 10
00

. Na sesji obecni 

radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokółu, Wójt  - Rafał Pałka, Sekretarz 

Gminy – Andrzej Jaśkiewicz, Skarbnik Gminy- Aleksandra Kuzdak, Dyrektor KUZG – Krzysztof 

Ławiński, Kierownik GOZ – Piotr Niewęgłowski,  Dyrektorzy szkół z terenu Gminy, sołtysi wg. 

listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokółu oraz honorowy obywatel gminy Pan 

Wiesław Jaszewski, dzielnicowy gminy Pan Rafał Tomczyk wraz z przedstawicielem Komendy 

Powiatowej Policji z Włoszczowy.  

 Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady – Mateusz Strychalski, który po powitaniu  

zebranych zaproponował  przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacja Wójta o podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy na lata 2016-

2019.  

a) dyskusja nad projektem uchwały, 

b) głosowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy na lata 2016-

2019.  

7. Przedstawienie projektu budżetu na 2016 rok: 

a) przedstawienie projektu budżetu gminy na 2016 rok, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

c) przedstawienie opinii stałych  Komisji Rady Gminy, 

d) stanowisko  Wójta Gminy w sprawie opinii i złożonych wniosków, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie projektu  uchwały budżetowej na 2016 rok. 

8. Przedstawienie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015, 

b) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2015-2018,  

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu,  

e) wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych  w obrębie Komorniki,  

f) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy oraz stałych Komisji Rady Gminy Kluczewsko na okres 

od 1 stycznia 2016 roku do 31 grudnia 2016 roku. 

9. Dyskusja. 

10. Podjęcie uchwał wymienionych w pkt 8 porządku obrad. 

11. Interpelacje,  zapytania i wolne wnioski. 

12. Zakończenie sesji.  

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Mateusz Strychalski. 

Ad. 2. Przewodniczący stwierdził quorum obrad X sesji Rady Gminy, obecnych 15 radnych.  

Ad. 3. Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie.   

Ad. 4. Protokół  z poprzedniej IX sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu, nie zostały zgłoszone 

żadne uwagi. W związku z powyższym przyjęcie protokołu zostało poddane pod głosowanie. 

Protokół został zatwierdzony  jednogłośnie, bez poprawek. 

Ad. 5. Przewodniczący udzielił głosu Wójtowi Gminy, który przedstawił  informację z działalności 

od ostatniej sesji Rady Gminy, która odbyła się w dniu  27 listopada 2015 roku (załącznik nr 3).  



 

Ad. 6. Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik – Aleksandrze Kuzdak, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2016-

2019. Pani Skarbnik odczytała  również pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach o przedłożonym  projekcie  uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy na lata 

2016-2019.    

a) W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały głos zabrali. 

- Przewodnicząca Komisji Finansów Bożena Ławińska – Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniuje  projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-

2019.  

- Przewodniczący Komisji Oświaty – Piotr Barański – Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie WPF, która zapewnia ciągłość realizacji zadań na lata 

2016-2019. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Eugeniusz Lipiński – Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniuje  projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-

2019.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Karol Glanda - Komisja jednogłośnie pozytywnie 

opiniuje  projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-

2019.   

b) Rada przystąpiła do głosowania nad uchwałą w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

gminy na lata 2016-2019. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/50/2015 i 

stanowi załącznik nr 4. 

Ad. 7. a) Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik, która przedstawiła projekt budżetu 

gminy na 2016 rok tak po stronie dochodów jak i wydatków.   

Dochody zostały zaplanowane w wysokości 16.162.239,20 zł, natomiast wydatki w wysokości 

15.962.239,20 zł z tego wydatki majątkowe 991.042,60 zł. W ramach wydatków bieżących 

zaplanowano zadania własne o charakterze obowiązkowym i wydatki na zadania z zakresu 

administracji rządowej. Przewidziano rezerwę ogólną w kwocie 60 tyś. zł i rezerwę celową na 

zarządzanie kryzysowe w kwocie 32 tyś. zł. oraz dotacje podmiotowe i  celowe w kwocie 

362.140,00 zł. Zabezpieczono kwotę 32.000 zł na obsługę długu z tytułu zaciągniętych pożyczek. 

Na inwestycje roczne zabezpieczono kwotę 201.042,60 zł, wyodrębniono środki w ramach 

funduszu sołeckiego w kwocie 328.579,04 zł, zaplanowano dotację dla Starostwa Powiatowego we 

Włoszczowie na przebudowę drogi powiatowej na terenie Gminy Kluczewsko w kwocie 230.000 

zł.  

b) Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o 

przedłożonym  projekcie  budżetu gminy na 2016 rok.   

c) Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy o 

przedstawienie opinii wypracowanych na posiedzeniach komisji dotyczących projektu budżetu 

gminy na 2016 rok.  

 - Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Planowania – Pani 

Bożena Ławińska, która stwierdziła, że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 25 listopada bardzo 

szczegółowo zapoznała się z  projektem budżetu na 2016 rok, którego oceniła pozytywnie. 

Dochody zostały zaplanowane w wysokości 16.162.239,20 zł, natomiast wydatki w kwocie 

15.962.239,20 zł. Kolejny raz zostały wydzielone środki na fundusz sołecki. W związku z 

powyższym Komisja Finansów nie wnosi żadnych uwag i wnosi o uchwalenie budżetu w wersji 

zaproponowanej.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty – Barański Piotr. Komisja po 

szczegółowym zapoznaniu się z projektem budżetu na 2016 rok opiniuje go pozytywnie. Projekt 

budżetu na 2016 rok przedstawia realne dochody i wydatki, zapewnia spłatę zaciągniętych 

pożyczek. Komisja wnosi uchwalenie budżetu w wersji zaproponowanej przez Wójta.    



  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Karol Glanda, który stwierdził, że 

budżet na posiedzeniu został poddany wnikliwej analizie. Komisja wyraża zadowolenie z 

wyodrębnionego funduszu sołeckiego, nadwyżka przeznaczona zostanie na spłatę rat pożyczek.  

Komisja Rewizyjna nie wnosi żadnych uwag i wnosi o uchwalenie budżetu w wersji 

zaproponowanej przez Wójta.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Eugeniusz Lipiński, który stwierdził, 

że Komisja nie wnosi żadnych zastrzeżeń do projektu budżetu na 2016 rok i opiniuje go 

pozytywnie.  

d) Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, który przedstawił stanowisko dotyczące 

projektu budżetu na 2016 rok (załącznik nr 5). Do projektu budżetu ujęto dochody własne w 

wysokości 3.737.614,20 zł, subwencję ogólną i oświatową w wysokości 10.055.286,00 zł, oraz 

dotację na zadania własne i zlecone w kwocie 2.369.339,00 zł. W budżecie zabezpieczono środki 

finansowe na wieloletnie przedsięwzięcia w kwocie 560.000,00 zł z przeznaczeniem na: 

opracowanie dokumentacji i budowę kanalizacji w miejscowościach: Ciemiętniki - 410.000,00 zł, 

Bobrowska Wola, Kolonia Bobrowska Wola, Miedziana Góra - 60.000 zł, Brzeście – 30.000 zł, 

opracowanie dokumentacji i budowę sieci wodociągowej w Zabrodziu 60.000 zł. Na inwestycje 

roczne zabezpieczono kwotę 201.042,60 zł z przeznaczeniem na: rozbudowę sieci kanalizacyjnej na 

terenie gminy 40.000 zł, rozbudowę sieci wodociągowej na terenie gminy 20.000 zł, rozbudowę 

oświetlenia ulicznego na terenie gminy 70.000 zł, opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zadania Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Kluczewsku, Brześciu i Stanowiskach 

30.000 zł. Wyodrębniono kwotę 328.579,04 zł na wydatki w ramach funduszu sołeckiego. 

Zabezpieczono  dotację dla Starostwa Powiatowego na przebudowę drogi powiatowej w kwocie 

230 tyś. zł. Zabezpieczono środki na remonty dróg gminnych tłuczniowych i asfaltowych oraz  

asfaltowanie w kwocie 213.642,60 zł.  

Przedstawiony projekt budżetu jest realny do wykonania zapewnia dalszy rozwój gminy, 

posiada wszystkie niezbędne wymagane prawem załączniki i został pozytywnie zaopiniowany 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach.  

W związku z powyższym Wójt wnosi do Wysokiej Rady o uchwalenie budżetu gminy na 

2016 rok  w zaproponowanej wersji.  

e) W dyskusji nad projektem zabrał głos radny Pawlik, który stwierdził, że budżet, który będziemy 

uchwalać na 2016 rok jest niższy od budżetu, który był uchwalony na 2015 rok. Wydatki 

majątkowe stanowiły w 2015 roku 4 mln, a na rok następny planuje się jedynie 900 tyś. zł. Projekt 

budżetu na 2016 roku jest krokiem wstecz. Należy w trybie pilnym podjąć działania aby pozyskać 

środki zewnętrzne w celu zwiększenia budżetu.  

- Wójt Gminy ustosunkował się do wypowiedzi radnego Pawlika i powiedział, że spadek w 

projekcie budżetu o kwotę 1.300 tyś. zł jest wynikiem zastoju w środkach zewnętrznych, dopiero na 

początku roku ruszają projekty i gmina będzie się o nie ubiegała. Co do wydatków majątkowych w  

2015 roku kwota 3 mln zł była przeznaczona na modernizację oczyszczalni ścieków w 

Dobromierzu, stąd taka różnica . Również prace wykonywane przez KUZG nie są traktowane jako 

wydatki majątkowe. Wójt przedstawił jak przedstawiały się kolejne budżety od początku swojej 

kadencji i jak budżet wzrósł od roku 2010.  

- Radny Pawlik stwierdził, że nie kłamie mówiąc o zmniejszonym budżecie tylko przedstawia 

cyfry, które znajdują się w materiałach dotyczących budżetu. 

f) Rada przystąpiła do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przy 1 

głosie wstrzymującym się.  Uchwała otrzymała Nr X/51/2015 i stanowi załącznik nr 6. 

Zgromadzeni nagrodzili uchwalenie budżetu oklaskami.  

- Wójt stwierdził, że robi wszystko aby budżet był jak najwyższy. Za rok budżet wspomnimy i 

podsumujemy. Realizacja budżetu jest to trudne zadanie, Wójt chce aby mieszkańcy z niego byli 

zadowoleni. Niestety nie udaje się to, aby wszyscy byli zadowoleni. Wójt poinformował zebranych, 



że według rankingu Rzeczpospolitej, ogłoszonego w 2015 roku - Gmina Kluczewsko uplasowała 

się na 55 miejscu w kraju i na 4 miejscu w województwie świętokrzyskim. Ranking został 

przeprowadzony w dwóch etapach. W pierwszym etapie wybrano miasta i gminy, które najlepszy 

sposób zarządzały swoimi finansami w latach 2011–2014 i jednocześnie najwięcej w tym czasie 

inwestowały. W drugim etapie, oceniono pracę samorządów w latach 2011-2014 a w szczególności: 

dynamikę wzrostu wydatków w przeliczeniu na jednego mieszkańca, wartość środków unijnych 

jakie wpłynęły na rachunek budżetu gminy, indywidualny wskaźnik zadłużenia, nadwyżka 

operacyjna w stosunku do dochodów, dynamika wzrostu dochodów własnych, relacje nakładów 

inwestycyjnych do przyrostu zadłużenia, dynamika wzrostu wydatków ogółem na jednego 

mieszkańca.  

 Przewodniczący Rady życzył Wójtowi dużo zdrowia i wytrwałości przy realizacji budżetu w 

2016 roku.   

Ad.6. Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik, która przedstawiła projekty uchwał w 

następujących sprawach: 

a) Ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015. Ustalono 

wykaz wydatków majątkowych w kwocie 299.840,00 zł przeznaczonych na realizację zadań 

inwestycyjnych rozpoczętych w roku 2015 z terminem realizacji do 30 czerwca 2016 roku. 

           b) Zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  Proponuje się zwiększyć dochody i wydatki 

budżetowe o kwotę 21.240,00  zł., oraz dokonać zmiany załączników nr 3, 4 i 5.   

          c) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kluczewsko na lata 2015 – 2018. W 

celu prawidłowej realizacji budżetu gminy przy proponowanych zmianach w budżecie gminy 

należy również dokonać zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy. 

 Przewodniczący Rady udzielił głosu Sekretarzowi Gminy, który przedstawił projekty 

uchwał w następujących sprawach: 

a) Zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. Ustawa o 

drogach publicznych nakłada obowiązek na zarządcę drogi ustalenie przebiegu 

administrowanych przez siebie dróg. Ustalenie przebiegu drogi pozwala na jednoczesne 

określenie jej usytuowania w terenie ze szczególnym zwróceniem uwagi na punkt 

początkowy drogi i określenie miejsca zakończenie odcinka drogi. Zarząd Powiatu 

Włoszczowskiego Uchwałą Nr 110/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku pozytywnie 

zaopiniował przedstawiony wykaz dróg lokalnych. Uznanie zaproponowanych odcinków 

dróg jako drogi gminne wynika z faktu, że są to drogi o znaczeniu lokalnym 

niezaliczone do innych kategorii i stanowią uzupełniającą się sieć służącą miejscowym 

potrzebom. Droga Pilczyca - Jakubowice umożliwia skrócenie dojazdu z Pilczycy do 

Jakubowic. Droga w Kluczewsku obok szkoły stanowi dojazd do zabudowanych działek 

położonych za szkołą oraz jednocześnie stanowi drogę dojazdową do szkoły 

podstawowej, przedszkola, gimnazjum oraz do sklepu. Droga z Rzewuszyc do Zmarłego 

stanowi skrócenie drogi dojazdowej z miejscowości Rzewuszyce do Zmarłego a 

następnie na teren gminy Włoszczowa poprzez Zabrodzie oraz nowo-wybudowany 

wiadukt nad CMK w Zabrodziu. Podjęcie powyższej uchwały jest niezbędne do 

prowadzenia właściwej ewidencji dróg oraz ich administrowania. 

b) Wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych  w obrębie Komorniki. Istniejący 

faktycznie na gruncie przebieg drogi gminnej dojazdowej do łąk w Komornikach nie 

pokrywa się z granicami działki Nr 247 położonej w Komornikach stanowiącej własność 

Gminy Kluczewsko a część drogi została przez mieszkańców zajeżdżona na 

nieruchomości należącej do Pana Andrzeja Grunwalda. W związku z powyższym Gmina 

Kluczewsko przekaże nieruchomość oznaczoną jako działka ewidencyjna Nr 247/1 o 

powierzchni 0,0432 ha w Komornikach Panu Andrzejowi Grunwaldowi a w zamian Pan 

Grunwald Andrzej przekaże Gminie Kluczewsko działkę oznaczoną Nr 244/2 o 

powierzchni 0,1096 ha, która jest faktyczną drogą dojazdową. Z uwagi na różnicę 



powierzchni nieruchomości gmina dopłaci Panu Andrzejowi Grunwaldowi kwotę 3.000 

zł.   

c) Zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy Kluczewsko na 

2016 rok. Zgodnie z art. 21 ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy powołuje  

komisje, które przedkładają jej roczne plany pracy. W planach pracy zostały 

uwzględnione tematy, które zgodnie z ustawami powinny być podejmowane przez Rady 

tj. uchwalanie budżetu i uchwał okołobudżetowych, ocena realizacji budżetu za  rok oraz 

za I półrocze, ocena działalności jednostek organizacyjnych, bezpieczeństwa 

publicznego i ochrony p.pożarowej jak również proponowane zmiany budżetowe. 

Ad. 9. W dyskusji jako pierwsza głos zabrała - Przewodnicząca Komisji Finansów – Bożena 

Ławińska, która przedstawiła stanowisko komisji wypracowane na posiedzeniu w dniu 29.12.br. 

Komisja pozytywnie opiniuje propozycje projektów uchwał. Komisja z zadowoleniem przyjęła 

wiadomość i będzie wspierała uregulowanie stanu prawnego dróg na terenie gminy.   

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty Piotr Barański. Komisja pozytywnie 

opiniuje wszystkie projekty uchwał będące tematem obrad sesji. Komisję cieszy fakt uregulowania 

stanu prawnego drogi dojazdowej do mostu w Komornikach, gdzie mieszkańcy wsi będą mogli 

korzystać z dojazdu po wyremontowanym moście do swoich łąk. Cieszy również fakt regulowania 

dróg na terenie gminy, na budowę których będzie można ubiegać się o środki unijne. Należy dążyć 

aby jak najwięcej uregulować stanów prawnych dróg.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa Eugeniusz Lipiński. Komisja 

pozytywnie  opiniuje projekty uchwał i nie wnosi żadnych uwag. 

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Karol Glanda. Komisja pozytywnie 

opiniuje wszystkie projekty uchwał.  

Ad. 10. Rada przystąpiła do głosowania: 

a) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2015  – udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/52/2015 i stanowi załącznik 

nr 7. 

b) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok – udział wzięło 

15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie, otrzymała Nr X/53/2015 i stanowi załącznik nr 8.  

c) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Kluczewsko na lata 2015-2018 – udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/54/2015 i 

stanowi załącznik nr 9.  

d) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu -  udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/55/2015 i stanowi załącznik 

nr 10.  

e) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych  w 

obrębie Komorniki - udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/56/2015 i stanowi załącznik 

nr 11.  

f) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy oraz 

stałych komisji Rady Gminy Kluczewsko na okres od 1 stycznia 2016 roku do 31 grudnia 

2016 roku - udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr X/57/2015 i stanowi załącznik nr12.  

Ad. 11. W interpelacjach zapytaniach  i wolnych wnioskach głos zabrali: 

Jako pierwszy głos zabrał radny powiatowy Jacek Zięba, który złożył serdeczne podziękowanie dla 

Rady Gminy za przyznaną dotację dla Powiatu Włoszczowskiego na budowę drogi powiatowej 

znajdującej się na terenie gminy Kluczewsko Łapczyna Wola - Piaski. Dzięki Radzie Gminy stan 



dróg powiatowych na terenie gminy Kluczewsko jest dobry i ciągle ulepszany. Radny przekazał 

zebranym dobrą wiadomość, że będzie budowana droga z Włoszczowy – Kurzelów – Komparzów.  

- Radny Pawlik zwrócił się do Wójta z zapytaniem, czy KUZG będzie wykonywał przyłącza 

kanalizacyjne do domów po zakończonej budowie w Bobrownikach i  jaka byłaby odpłatność za 1 

mb. 

- Wójt wyjaśnił, że nie ma przeciwwskazań aby zakład komunalny wykonywał przyłącza. Należy 

jednak ten temat dokładnie rozpatrzyć i przedyskutować . Szkoda, że na posiedzeniu komisji radny 

nie poruszył tego tematu można byłoby już mieć rozeznanie w temacie jak technicznie go 

rozwiązać.  

- Radny Lipiński złożył Wójtowi  podziękowanie za pomoc w uregulowaniu wspólnoty wsi 

Bobrowska Wola w postaci przekazania budynku sklepu po byłym GS dla sołectw Bobrowska 

Wola i Kolonia Bobrowska Wola. 

- Radny Glanda zwrócił się do Wójta z zapytaniem jak wygląda sprawa ustalenia udziałowców 

wspólnoty gruntowej wsi Pilczyca.  

- Wójt wyjaśnił, że działania w tej sprawie zostały podjęte w 2012 roku, obecnie jest gotowy 

wykaz, który jutro zostanie wywieszony do publicznego wglądu, który zostanie zatwierdzony, pod 

warunkiem, że  nie będzie od niego odwołań. 

 Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady  złożył wszystkim zebranym  najlepsze życzenia 

z okazji  Nowego Roku 2016, a wszyscy zebrani  połamali się opłatkiem.   

Ad. 12. W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie sesji w 

dniu 30 grudnia 2015  roku. Zakończenie sesji nastąpiło o godzinie 12
00

.  

Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich zebranych do obejrzenia przedstawienia 

świątecznego w wykonaniu dzieci i młodzieży ze  świetlicy w Rączkach pod kierunkiem Pani 

Renaty Dziedzic. Na zakończenie występu Pani Dziedzic złożyła wszystkich obecnym życzenia 

pomyślności w Nowym 2016 Roku.  

Przewodniczący Rady wyraził słowa podziękowania dla dzieci i młodzieży za wykonanie 

pięknego przedstawienia świątecznego. 

Po wysłuchaniu przedstawienia nagrodzonego przez zebranych gromkimi brawami Wójt wraz z 

Przewodniczącym Rady zaprosili zebranych do wspólnego obiadu.  

 

 

PROTOKÓLANT:         PRZEWODNICZĄCY RADY: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


